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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 30. ledna 2017 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, prof. MgA. Ivo Krobot 

doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, 

MgA. Daniela Zarodňanská 

 
I. Chod fakulty: 

 děkan informoval o zrušení kolegia dne 6. února 2017. Náhradní kolegium proběhne 7. února od 16:00;  

 děkan upozornil na nedostatky v emailové komunikaci s vedoucími ateliérů, bude probráno 

na  rozšířeném kolegiu; 

 děkan informoval o pokrocích školního klubu. V souvislosti s rekonstrukcemi děkan informoval 

o stížnostech studentů o nefunkčnosti učebny 013 (omezený přísun tepla). Mgr. Vodička na to reagoval, 

že jde o poruchu ucpání přívodů; 

 děkan informoval o dopisu z magistrátu ohledně parkovacích míst a plánované schůzi se zástupci 

magistrátu, které se za fakultu zúčastní; úkolem pověřen pan tajemník; 

 kolegium diskutovalo o nominaci představení na festival ITSelf. Přišla žádost od hereckého ročníku 

o nominaci představení Děloha.  Kolegium souhlasilo s nominací. Kolegium žádá zahraniční oddělení 

o vyčíslení; 

 uzávěrka pro příjem přihlášek na festival ve Spoletu je 28.2.2017. Prozatimní žádost o nominaci zaslal 

student 3.ČR Adam Steinbauer. Kolegium bude dále zvažovat nominaci s vedoucím ročníku;  

 3. 2. proběhne první zasedání Rady pro kvalitu; účastní se za fakultu  děkan a proděkanka pro rozvoj  

  9. -11. dubna bude zasedání ELIA, kterého se za Divadelní fakultu možná zúčastní prof. Silva 

Macková); 

 doc. Chládková informovala o nutnosti doplnit seznam jmen pro národní akreditační úřad, děkan bude 

apelovat na rektora JAMU o dodání tohoto seznamu; 

 doc. Francán informoval o dohodě s panem rektorem, že v tomto týdnu bude děkan fakulty žádat o 

dotaci z rozpočtu JMK na uhrazení nákladů spojených s hostováním souboru Odin Teatret (fakulta žádá 

o 600 000 Kč). Představení bude probíhat pod záštitou náměstka hejtmana Ing Jana Vituly; 

 doc. Hlavica informoval o hodnocení projektů specifického výzkumu. Vyzdvihnul letošní účast 

externího hodnotitele, Mgr. Šárky Havlíčkové Kysové. 7. února 2017 proběhne hodnocení nově 

podaných projektů;  

 3.-5.2.2017 proběhne zasedání členů sítě EUTSA v Budapešti. Za fakultu se zúčastní doc. Hlavica, za 

studenty Jakub Liška. Jedním z návrhů E:UTSA je, aby každá škola (ideálně studenti) zrealizovala 

workshopy pro ostatní členské školy. Doc. Marek Hlavica bude na zasedání informovat o vlastních 

návrzích fakulty, vyzval členy kolegia o případné zaslání dalších podnětů;  

 Doc. Hlavica sdělil, že vláda schválila nový program Technologické agentury ČR – Étha - který 

nahradil program Omega pro humanitní a společenské vědy;   

 směrem k výzkumu doc. Francán navrhl, aby byla uspořádána schůzka ohledně vědeckovýzkumných 

koncepcí. Schůze by se měla také zúčastnit také dr. Kunderová za Kabinet výzkumu dramatu, a to 

především k otázkám fungování Kabinetu a jeho budoucí role směrem k výuce na DIFA JAMU; 

 doc. Hlavica informoval o návštěvě konference Lidské zdroje ve vědě, v rámci které účastníci 

diskutovali o chartě vědeckých pracovníků, která je promítnuta dále do programů EU (Horizont 2020). 

V případě zapojení do Horizontu 2020 je nutné implementovat spoustu předpisů směrem k vědeckým 

pracovníkům., které v případě, že fakulta k programu přistoupí, musí vzít v potaz;     

 doc. Hlavica informoval o tom, že se DIFA JAMU stala členem Society for Artistic Research, která 

zároveň pořádá v Helsinkách konferenci (28-29. Dubna 2017). Kolegium vzalo na vědomí, že by bylo 

vhodné na konferenci někoho vyslat. Na konferenci následně naváže valné shromáždění; 
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 MgA. Vodička informoval o koncertě v rámci oslav JAMU 70 let (31.5.), jehož program vyplní studenti 

MH s programem Kinoválů a bývalí absolventi muzikálových ročníků. Akci dostal za Městské divadlo 

na starosti Stanislav Slovák;  

 doc. Francán informoval ohledně komplikovaného vývoje inscenace v režii Fulbrightova stipendisty 

Gene Terussa. Studenti zapojení do inscenace zároveň hostují v Městském divadle a nejsou schopni být 

zapojení v procesu zkoušení naplno;  

 MgA. Vodička informoval o potřebě nominovat představení na festival Zlomvaz;  

 MgA. Vodička informoval o zasedání senátu, především o plánovaném výjezdu studentů DIFA JAMU 

na představení do Uherského Hradiště ; 

 kolegium rozhodlo, že organizací studentského zájezdu na představení do Uherského Hradiště bude 

pověřena Zdena Hiniličková, případně studenti Divadelního manažerství. Vzhledem ke kolizi původně 

plánovaného termínu s plesem JAMU kolegium žádá prof. Plešáka o prověření jiného možného termínu 

na výjezd; 

 17. 2. proběhne Umělecká rada. 

 tajemník seznámil KD s přehledem nákladů jednotlivých ateliérů za rok 2016; 

 KD se zabývalo požadavky ateliérů pro rok 2017; z jednání vyplynulo: 

- požadavky ateliérů je třeba upřesnit a rozdělit na „reálné, nutné pro výuku“ a „nadstandardní“; 

- žádost více ateliérů o návštěvy divadel – nejméně 1x za semestr a o zakoupení/získání starých 

židlí „thonetek“ – děkan pověřil sledováním a nákupem tajemníka. 

II. Zahraniční oddělení: 
 Kolegium zvážilo a souhlasilo s uzavřením bilaterálních smluv se školami na základě žádostí studentek 

Terezy Agelové a Marie Klemensové. Z kapacitních důvodů však nebude možno uzavřít tyto smlouvy 

tento akademický rok; 

 kolegium bude uvažovat o vyřazení některých dlouhodobě nenaplňovaných bilaterálních smlouvách (př. 

Halič, Ljubljana); 

 doc. Chládková informovala o návštěvě delegace 22.2 – 23.2. z Vilinusu (studenti se potkají se studenty 

činoherního herectví a VDN). Zahraniční škola žádá o uzavření bilaterální smlouvy s DIFA JAMU na 

jeden rok, především z důvodů možnosti pedagogických a zaměstnaneckých mobilit; 

 formálně byl schválen seznam zahraničních studentů přijíždějících na letní semestr na DIFA JAMU; 

 doc. Francán informoval o únorovém setkání v Berlíně v rámci projektu Passage. Setkání se zúčastní za 

fakultu Mgr. Lahodová a dr. Kudnerová, za rektorát prof. Kovalčuk. 

III. Studijní oddělení: 
 doc. Strnad představil návrh směrem k absolvování Erasmových výjezdů v jiných než závěrečných 

ročníků studia (především směrem k hereckým a režisérským ročníkům). Vzhledem k oborovým 

odlišnostem by byla potřeba konzultovat pravidla pro výjezdy s každým oborem zvlášť. Doc. Strnad 

připraví návrh, který by tyto výjezdy oborově řešil a pravidla splnění předmětů;   

 doc. Strnad informoval o přijímacím řízení na muzikál; doc. Strnad informoval o potřebě vypracovat 

manuál pro požadavky a povinnosti související s konáním přijímacích řízení; 

 doc. Francán připomenul uzávěrku přihlášek do  Ateliéru divadelního manažerství a jevištní technologie, 

Ateliéru audiovizuální tvorby a divadla a Ateliéru fyzického divadla. Je nutné tuto informaci 

promítnout do aktualit na webu Divadelní fakulty; 

 14.2. v 18:00 proběhne setkání studentů, kteří se navrátili ze svých Erasmových pobytů. Setkání je 

taktéž pro pedagogy a potenciální zájemce o Erasmus. Debata by měla směřovat ke sdílení zkušeností 

se zahraniční školou, pobytem, sociálními podmínkami apod. Studenti, kteří se vrací z Erasmu, navíc 

píší podrobnější hodnocení o absolvování svého pobytu; 

 doc. Krobot zdůraznil, že by měla být zvýšena úroveň referátů pro hodnocení inscenací. Dále upozornil, 

že je důležitá účast pedagogů daných ročníků.  Doc. Francán upozornil, že chybí odborné vedení 

v psaní kritiky. Rovněž upozornil, že směrem ke zvýšení stipendia pro doktorské studenty by měli být 
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studenti navíc více zapojeni do pedagogických aktivit. Na základě této diskuze děkan žádá o schůzku 

s oborovou radou;  

 doc. Krobot zdůraznil, že je potřeba brzkého stanovení termínů premiér a repríz bakalářských projektů. 

Dále je třeba inscenační týmy upozornit, že je třeba minimálně premiéry uvést na půdě Divadelní 

fakulty. Zároveň by studenti neměli své projekty realizovat ve večerních hodinách; 

 děkan odsouhlasil žádost J. Macha (III. roč. bak., JT) o prodloužení přerušení studia; 

 děkan odsouhlasil žádost K. Šulíkové (III. roč. bak., DM) o změnu tématu bakalářské práce; 
 doc. Strnad odsouhlasil žádost L. Kučerové (III. roč. bak., DV) o změnu tématu bakalářské práce; 

 doc. Strnad odsouhlasil žádost I. Tresové (II. roč. bak., ATD) o ISP; 

 děkan odsouhlasil žádost doc. Broulíkové o udělení mimořádného stipendia ve výši 3.000,- Kč 

B. Dohnalové (III. roč. bak., VDN) za tlumočení do českého znakového jazyka v období 2.1 – 27. 1. 

2017; 

 děkan odsouhlasil žádost doc. Jiráskové o udělení mimořádného stipendia studentům K. Veselé, M. 

Paráčkové (obě II. roč. bak., S), K. Srpkové (III. roč. bak., S) a BcA. Matýskovi (I. roč. nav. mag., S) 

ve výši 500,- Kč/osoba na pokrytí cestovních nákladů souvisících s účastí na mezinárodním workshopu 

SD v Lapidáriu NG v Praze; 

 děkan odsouhlasil žádost MgA. J. Kubíkové (V. roč. DSP) o prodloužení přerušení studia do 30. 9. 

2017; 

 děkan odsouhlasil žádost Mgr. D. Pytlíkové Dvořákové (IV. roč. DSP) o rozložení IV. ročníku studia 

do dvou let; 

 děkan odsouhlasil žádost MgA. R. Mikluše (IV. roč. DSP) o přerušení studia do 31. 1. 2018. 

 

 

 

 

 

 

 

 
zapsala: MgA. Daniela Zarodňanská  verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 

 
 


